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Kérdés

Dr. Schmitt Pál,
az Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok feltenn i

Dr. Hende Csaba
honvédelmi miniszter úrnak

„Mi lesz veled Magyar Honvédség VIII .?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A sajtóból származó hírek alapján arra lehet következtetni, hogy ön megszünteti a magya r
tisztképzés központját, és egy új fels őoktatási intézményt kíván létrehozni a Zrínyi Mikló s
Nemzetvédelmi Egyetem, a Rend őrtiszti Főiskola, valamint a Budapesti Corvinus Egyetem
egyik karának felszámolásával .

Kérdezem Miniszter Urat :
1. Mi indokolja a Zrínyi Miklós Nemzetvédelmi Egyetem megszüntetését ?
2. Ki inspirálta önt arra, hogy megszüntesse a Zrínyi Miklós Nemzetvédelmi Egyetemet ?
3. Mikorra tervezi a Zrínyi Miklós Nemzetvédelmi Egyetem megszüntetését ?
4. Mekkora költséggel jár a Zrínyi Miklós Nemzetvédelmi Egyetem megszüntetése ?
5. Konzultált-e már a kérdésben a szintén megszüntetni kívánt Rendőrtiszti Fő iskola ,

továbbá a Corvinus Egyetem vezet ő ivel?
6. Konzultált-e már a kérdésben dr . Pintér Sándor, belügyminiszterrel, valamint dr . Réthelyi

Miklóssal, a Nemzeti Erőforrás Minisztérium miniszterével?
7. Megvitatta-e a kérdést a hallgatói önkormányzatokkal?
8. Megvitatta-e a kérdést a területen érintett érdekvédelmi szervezetekkel?
9. Mi a véleménye a Zrínyi Miklós Nemzetvédelmi Egyetem megszüntetéséről a Honvéd

Vezérkarnak, és személyesen Benkő Tibor altábornagy úrnak, a Honvéd Vezérkar
Főnökének?



Válaszát írásban várom .

Budapest, 2010. július 27 .
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